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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z 59. schůze rady města konané dne 23.1.2013 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák, Mgr. Janičatová, Mgr. Polák, Petr Hemala, Mgr. 
Plevzová, Ing. Kudrna 
Omluven: MVDr. Michalica, tajemník  
Zahájení: 13:00 hodin 
Hosté: Mgr. Kejík – právník MÚ, Plchová –  finanční odbor MÚ, Ing. Kursa, p. Kursa ml., Ing. 
Procházka, odbor ŽP  
 
Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Josef Svoboda. Přivítal 
přítomné členy RM a předložil jim návrh programu, o kterém nechal hlasovat.    
Usnesení č. 1/59/13: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení  
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti  
5. Žádosti 
6. Různé 
7. Závěr 

Výsledek hlasování: 7 pro  
 
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
Usnesení č. 2/42/12 -  splněn. Inventarizace zeleně ve městě – prezentaci provedl zpracovatel Ing. 
Procházka, odbor ŽP. RM doporučuje dopracovat inventarizaci stromů i o veřejná prostranství, kde 
není vlastníkem město. 
 
Usnesení č. 14/58/13 (úkol): RM ukládá vyzvat písemně majitele domu nám. Svobody čp. 1613 a 
čp. 118, aby obnovil poškozenou výsadbu veřejné zeleně před jeho domy. Náhradní výsadbu 
provést vysazením stromu o obvodu kmene nejméně 10 cm.  

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: ... 
 

  
ad 3) Interpelace členů rady 
  
Starosta – svolal schůzi RM mimo plán zasedání RM na den 30.1.2013 v 15:00 h. Současně pozval 
radní na otevírání obálek  – výběrové řízení na regeneraci parku, které se uskuteční dne 28.1.2013. 
  
Mgr. Plevzová – dotaz na umísťování rozhlasových hnízd po městě (odpověděl starosta) 
 
P. Hemala – vyslovil domněnku, že pod městským facebookem je souběžně i jiný profil 
s městským znakem (vysvětlil místostarosta). Upozornil, že dosud nebyl dostatečně zveřejněn 
schválený tržní řád, doporučil umístění informačních cedulí při vjezdu do města, na vývěsky, 
hlášení rozhlasem – zákaz podomního prodeje. 
 
Místostarosta – informoval o schůzi s místními důchodci, za vedoucí klubu důchodců byla zvolena 
paní Horychová Marie, jejími zástupkyněmi se staly paní Minaříková a paní Borecká.  
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ad 4) Bytové záležitosti 
  
Žádost SVJ Velký Dvůr 216, Pohořelice o schválení záměru oprav bytového domu  
Usnesení č. 2/59/13: RM bere na vědomí informaci o záměru oprav bytového domu Velký 
Dvůr 216, Pohořelice dle žádosti SVJ bytového domu.  

Výsledek hlasování: 7 pro  
 
Plchová podala informaci o svolání 1. schůze vlastníků jednotek nám. Svobody 840 a 843 
 
 
ad 5) Žádosti 
  
Žádost MUDr. Flašara o uzavření smlouvy o nájmu nebytových prostor (rehabilitace na zdravotním 
středisku) na fyzickou osobu.  
Usnesení č. 3/59/13: RM schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě o nájmu nebytových prostor 
(rehabilitace na zdravotním středisku) z MUDr. Flašara, jako fyzické osoby s IČO na 
fyzickou osob s RČ bez IČO. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
xx 
Žádost DOPL s.r.o. Bantice 2, o pronájem nebytových prostor v budově MÚ, Vídeňská 699 
Usnesení č. 4/59/13: RM schvaluje pronájem nebytových prostor v budově MÚ, Vídenská 699 
za stávajících podmínek firmě DOPL s.r.o., Bantice 2.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Žádost Odborného učiliště Cvrčovice o poskytnutí sponzorského daru ve formě bezplatného 
zapůjčení radničního sálu ve dnech 20.-24.5.2013 pro Přehlídku řemeslné zručnosti. 
Usnesení č. 5/59/13: RM schvaluje poskytnutí sponzorského daru ve formě bezplatného 
zapůjčení radničního sálu ve dnech 20.-24.5.2013 Odbornému učilišti Cvr čovice pro 
Přehlídku řemeslné zručnosti. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Žádost Twistnet, s.r.o. Rosice o povolení umístit přijímací zařízení pro službu internet a následný 
rozvod po bytovém domě Znojemská 1099.  
Usnesení č. 6/59/13: RM souhlasí s umístěním přijímacího zařízení firmy Twistnet, s.r.o. 
Rosice pro službu internet a následný rozvod po bytovém domě Znojemská 1099. Pro tyto 
účely si musí firma zřídit samostatné odběrné místo. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
ad 6)  Různé 

  
Návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, p.o., 
zastoupená Kapsch TrafficCom Constructions & Realization spol. s r.o. Praha, v zastoupení 
ELTODO EG, a.s. Praha k pozemkům p. č. 7036 a 7037 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za 
jednorázovou úhradu 500 Kč bez DPH.  
Usnesení č. 7/59/13: RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene s Ředitelství silnic a 
dálnic ČR, p.o., zastoupená Kapsch TrafficCom Constructions & Realization spol. s r.o. 
Praha v zastoupení ELTODO EG, a.s. Praha k pozemkům p. č. 7036 a 7037 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou za jednorázovou úhradu 10.000 Kč (+DPH). 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Žádost SÚ o vyjádření k demolici stodoly paní ... Pohořelice  
Usnesení č. 8/59/13: RM souhlasí s užitím potřebné části přístupové komunikace „Krátká“ při 
demolici stodoly na pozemku p. č. 1896 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou ve vlastnictví paní .... 
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Před zahájením prací bude komunikace předána paní ... pracovníky investic a po ukončení 
prací převzata zpět v původní podobě. Bourací práce a odvoz suti budou probíhat pod 
kontrolou pracovníků investic. Odstranění případných škod na komunikaci uhradí žadatelka. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Ing. Josef Svoboda předložil žádost Sdružení pro výstavbu rychlostní silnice R52 o bezplatné 
zapůjčení salonku MU Pohořelice pro plánovanou akci „Sdružení“ dne 18.3.2013. 
Usnesení č. 9/59/13: RM schvaluje bezplatné zapůjčení salonku MÚ, Vídeňská 699 o.s. 
Sdružení pro výstavbu rychlostní silnice R52 pro konání schůze sdružení dne 18.3.2013. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: ... 
 
Starosta informoval o rozsudku Nejvyššího správního soudu o zrušení části ÚP týkající se R52. 
Město má možnost podat proti rozsudku ústavní stížnost, avšak odborné právní služby k jejímu 
podání by byly pro město finančně náročné.  
 
ZŠ a MŠ Pohořelice – žádost o schválení odpisového plánu pro rok 2013, převodu splátek úvěru do 
investičního fondu, čerpání mzdových prostředků z provozního rozpočtu, udělení souhlasu pro 
přijímání peněžitých darů účelově určených i neurčených.  
Usnesení č. 10/59/13: RM schvaluje  
a) odpisový plán ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35 pro rok 2013 dle přílohy č. 1 
b) převod splátek úvěru do investičního fondu ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35 
c) čerpání mzdových prostředků z provozního rozpočtu  
d) udělení souhlasu ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35 pro přijímání peněžitých darů účelově 
určených i neurčených. 

 Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
MŠ Pohořelice – hospodářský výsledek za rok 2012  
Usnesení č. 11/59/13 (úkol): RM odkládá žádost MŠ Pohořelice o schválení hospodářského 
výsledku za rok 2012 do příští RM. RM ukládá prověřit výši mzdových nákladů čerpaných 
z provozního rozpočtu. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Oznámení ... o záměru ukončit hostinskou činnost v kulturním domě ve Smolíně a žádost o 
vyhlášení výběrového řízení na nového provozovatele.  
Usnesení č. 12/59/13 (úkol): RM bere na vědomí oznámení ... o záměru ukončit hostinskou 
činnost v kulturním domě ve Smolíně a ukládá zveřejnit záměr pronájmu pohostinství ve 
Smolíně.   

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ... 
 
Nabídka Finance Zlín, a.s. Zlín na obstarání prodeje nekótovaných akcií společnosti Česká 
spořitelna, a.s., za cenu 480 Kč za jednu akcii, tj. 3200 ks celkem, 1 536 000 Kč.  
Usnesení č. 13/59/13: RM vzala na vědomí nabídku Finance Zlín, a.s., na obstarání prodeje 
nekótovaných akcií společnosti Česká spořitelna, a.s. za cenu 480 Kč za jednu akcii. RM 
neschvaluje prodej akcií České spořitelny a.s.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: ...  
 
Návrh na změnu územního plánu města Pohořelice předložený .... 
K projednání tohoto bodu byl přizván Ing. Josef Kursa, zástupce žadatelek a zpracovatel návrhu. 
Ing.  Kursa – představil podnikatelský záměr týkající se využití území v areálu bývalých kasáren. 
Záměrem je podpořit podnikání v dané oblasti se zaměřením na výrobní činnost. V krátkosti mluvil 
o plánech využití pozemků v letech 2005-2008, o tzv. podnikatelském inkubátoru. V současnosti 
žádá město o změnu zóny drobného podnikání na zónu většího podnikatelského rozsahu a vysvětlil, 
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proč o tuto změnu žádá. Seznámil radní se současným využitím území. Požádal radní o zvážení 
tohoto záměru. 
Proběhla diskuse, ve které se mimo jiné diskutovalo k problematice financování odklonu dopravy 
z území, k rozsahu zástavby, o výši zaměstnanosti, o odvodu dešťových vod z území. 
Mgr. Polák – zda existuje představa o konkrétním druhu výroby v daném území 
Ing. Kursa – nerad by zde viděl firmy s rychlým obratem zboží, preferuje výrobu s dlouhým 
cyklem, např. dřevoobrábějící výrobu, akusticky řešenou. Jeho cílem je získat firmu s dobrým 
prostředím pro zaměstnance. Rád by ve spolupráci s městem svůj záměr zrealizoval.  
Starosta – vyslovil obavu, že firma, která zde vybuduje rozsáhlý výrobní objekt, nebude mít již 
dostatek finančních prostředků na spolufinancování výstavby dopravní komunikace. 
Ing. Kudrna – jaká doba je potřeba pro projednání a event. schválení změny ÚP (odpověď Bravence 
– 1 rok) 
Ing. Kursa – požádal město o stanovení podmínek nutných ke schválení požadované změny ÚP a 
nabídl při jejím pořizování spolupráci. Seznámil radní se svými současnými podnikatelskými 
záměry. 
P. Bravenec – doporučil změnu využití i sousedního území navazujícího na R53 v souvislosti 
s příp. schválením změny dle návrhu Ing. Kursy.   
Starosta – za nejdůležitější považuje garanci sdružených prostředků na výstavbu komunikace.  
Ing. Kudrna – navrhl postoupit návrh na pořízení změny ÚP do ZM s doporučujícím stanoviskem 
ke schválení.    
Usnesení č. 14/59/13: RM vzala na vědomí prezentaci návrhu na pořízení změny ÚP města 
Pohořelice pana Ing. Josefa Kursy a doporučuje schválit pořízení změny ÚP města dle návrhu 
.... Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 proti, 2 se zdrželi Z: ...  
 
Místostarosta informoval o vyhlášeném výběrovém řízení na odprodej pozemků ve vlastnictví ČR-
ÚZSVM p.č. 1933, 1934/1 a 1934/2 na ul. Dlouhé, o jejichž bezúplatný převod město v minulosti 
žádalo. Dotázal se proto na ÚZSVM, zda tento úřad bude žádosti města o bezúplatný převod vůbec 
řešit. 
 
Starosta informoval o záměru TJ Sokola Pohořelice zakoupit autobus. 
Ing. Kudrna navrhl oslovit Českou poštu s nabídkou města na odkup části pozemku za budovou 
pošty (část dvora) pro rozšíření radničního sálu.  
 
 
ad 7)  Závěr  59. schůze RM provedl starosta města Ing. Josef Svoboda v 17: 52 hodin.  
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová   
Dne: 24.1.2013   
 
 
 
 
 
 
 

 

Ing. Josef Svoboda  Bc. Miroslav Novák, DiS. 
starosta města  místostarosta města 


